
Goedendag, 
 
Het is een hele uitdaging om de bezuinigingen rondom het sociaal domein in Nijkerk goed te doen. Dit 
realiseren wij ons terdege als school. Toch hieronder een reactie op de bezuinigingen die het VO-
onderwijs in Nijkerk betreffen. 
 
In de begroting zien wij 2 zaken: 
 

1. MAS wordt niet langer ingekocht. Als kleine school zullen wij een dergelijke activiteit lastig 
kunnen organiseren zonder een coördinerende partij, in dit geval Sigma. Het belang van de 
maatschappelijke stage heeft zich in het verleden allang bewezen. De gemeente is hier een 
aantal jaren samen met de scholen en Sigma ingestapt en het is niet geheel duidelijk waarom 
deze lijn nu wordt verlaten. Met name het samenbrengen van ondernemers en jongeren, die 
nog op zoek zijn in hun loopbaan ontwikkeling, is van groot belang voor beide partijen. De 
scholen dragen nu al bij in de kosten van de website. 

2. Stopdrugs Nijkerk. Het budget wordt behoorlijk gekort. Het zou te betreuren zijn wanneer 
we de ingeslagen weg als scholen niet kunnen vervolgen. Er staat nu in onze school een 
programma dat zonder de eerder toegekende middelen niet makkelijk is uit te voeren. Juist nu 
in deze tijd merken we dat de kwetsbare doelgroepen in aanraking komen met drugs. Helaas 
is dit probleem in de gemeente Nijkerk en dus ook onder onze jongeren, nogal nijpend. We 
hopen dan ook van harte dat de werkgroep door kan gaan met haar activiteiten, met name die 
in de scholen plaatsvinden. 

 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Annette Vermaas 

 


